

СОДЕРЖАНИЕ

РАЗДЕЛ I.

ВОПРОСЫ СОЦИАЛЬНОЙ ФИЛОСОФИИ И ФИЛОСОФСКОЙ ПРОБЛЕМАТИКИ СОЦИАЛЬНО-ГУМАНИТАРНЫХ НАУК

<i>Антюшин С.С.</i> Техничко-технологическая безопасность – необходимый параметр развития современного общества	5
<i>Волобуев О.В., Песоцкий В.А.</i> Проблема оценки качества произведения художественной литературы (социально-философский аспект)	10
<i>Мамедов Г.Г.</i> Подходы к определению предмета философии права.....	21
<i>Удальцов В.Г.</i> К вопросу об актуальности философского анализа истории.....	28

РАЗДЕЛ II.

ВОПРОСЫ ИСТОРИИ ФИЛОСОФИИ И ИСТОРИИ ДРУГИХ ФИЛОСОФСКИХ ДИСЦИПЛИН

<i>Бузук Г.Л., Семаева И.И.</i> Энергичное обоснование единства мира в русской философии XX в.	35
<i>Неганов В.В.</i> К вопросу о познавательной способности человека в философской традиции Каппадокийской школы.....	46
<i>Шевцов А.В.</i> Проблема истины в философии М.И. Каринского.....	54

РАЗДЕЛ III.

ФИЛОСОФИЯ КУЛЬТУРЫ, НАУКИ И ТЕХНИКИ

<i>Зимин О.И.</i> Чингисхан как символ этнической идентификации Монголии в глобализирующемся мире	60
<i>Ильина О.И.</i> Общественно-политическая культура молодёжи и её формирование средствами московского молодёжного парламентаризма.....	66
<i>Ильина О.И.</i> Совершенствование управления и инфраструктуры молодёжной политики....	73
НАШИ АВТОРЫ	76

CONTENTS

SECTION I. QUESTIONS OF SOCIAL PHILOSOPHY AND PHILOSOPHICAL PROBLEMATICS SOCIALLY-HUMANITIES

<i>S. Antyushin.</i> Technical and Technological Safety as a Required Parameter of Modern Social Development.....	5
<i>O. Volobuev, V. Pesotsky.</i> The Problem of Assessing the Quality of Literary Works (Socio-Philosophical Aspect)	10
<i>G. Mamedov.</i> The Approaches to the Definition of Philosophy of Law	21
<i>V. Udaltsov.</i> To the Urgency of Philosophical Analysis of History	28

SECTION II. QUESTIONS OF HISTORY OF PHILOSOPHY AND HISTORY OF OTHER PHILOSOPHICAL DISCIPLINES

<i>G. Buzuk, I. Semaeva.</i> Energy Substantiation of the World's Unity in Russian Philosophy of the 20 th Century.....	35
<i>V. Neganov.</i> To the Issue of Human Cognitive Abilities in the Philosophical Tradition of Cappadocian School.....	46
<i>A. Shevtsov.</i> The Problem of Truth in M.I. Karinsky's Philosophy	54

SECTION III. PHILOSOPHY OF CULTURE, SCIENCE AND TECHNOLOGY

<i>O. Zimin.</i> Genghis Khan as a Symbol of Ethnic Identity of Mongolia in a Globalized World ...	60
<i>O. Ilina.</i> Young People's Social and Political Culture and its Forming by Means of Moscow Youth Parliamentarism	66
<i>O. Ilina.</i> Improvement of Administration and Infrastructure of Youth Policy	73
OUR AUTHORS	76